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بازدید رئیس اتاق بازرگانی از شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان

اعضای باتجربه اتاق بازرگانی مربی شرکتهای نوپا باشند

رئیس و برخی اعضای هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان با حضور در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان با مسئولان

این شهرک دیدار و گفتگو کردند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان؛ امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان اظهار کرد: جذابیت فعالیت های شهرک بسیار زیاد است و علاقه مند بودیم از این ظرفیت

ها بازدید داشته باشیم، آماده گسترش همکاری ها هستیم و از تعاملات بیشتر استقبال می کنیم.

وی ادامه داد: برای نخستین بار در کشور، کمیسیون دانش بنیان در اتاق اصفهان ایجاد شد؛ زیرا موضوعات شرکت های دانش بنیان برای اتاق اهمیت زیادی دارد، در همین زمینه

در حوزه های مختلف کار شد، سال گذشته فرصتی برای بازدید از نمایشگاه جیتکس فراهم شد که تعدادی از شرکت های شهرک هم حضور داشتند و موفق شدند همکاری های را

در ابعاد بین المللی گسترش دهند، امسال نیز می توان با همکاری شهرک در خصوص جیتکس برنامه ریزی کرد.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان تأکید کرد: تعداد زیادی از اعضای اتاق را شرکت های متوسط تشکیل می دهند و شاید یکی از مشکلات این باشد که این مجموعه ها با فضاهای

دانشی همچون شهرک علمی و تحقیقاتی آشنایی ندارند، نیاز است فهرست خدماتی که می توان به شرکت ها ارائه داد وجود داشته باشد تا شرایط برای افزایش همکاری ها با

شهرک فراهم شود. افراد بسیار با انگیزه و نخبه در شهرک فعال هستند که می توان از آنها برای رفع مشکلات بهره گرفت.

*پیگیری تجاری سازی محصولات فناور

وحید فولادگر، عضو هیات نمایندگان و رئیس کمیسیون دانش بنیان اتاق بازرگانی اصفهان نیز اظهار کرد: کمیسیون دانش بنیان با کمیته های مختلف در حال تلاش بوده و

اقدامات خوبی انجام می شود، توافقنامه مشترک بین اتاق، بنیاد نخبگان و شهرک داریم که به دنبال پیگیری آن هستیم و تجاری سازی محصولات فناور را دنبال می کنیم.

وی ادامه داد: برای به نتیجه رسیدن موضوعات کارخانه نوآوری، پیگیر برگزاری جلسات تخصصی هستیم، در خصوص برش استانی نیز با توجه به نقش مؤثر اتاق در حال رصد

موارد هستیم، در خصوص جشنواره شیخ بهایی هم اقداماتی انجام و مقرر شد کارگروه تجاری سازی در این بخش فعال باشد.

*توافق اتاق و شهرک یک همکاری برد- برد است

قاسم مصلحی، رئیس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان نیز اظهار کرد: مأموریت ها و اهدافی همچون تجاری سازی و استفاده از ظرفیت فارغ التحصیلان دانشگاهی برای شهرک

در نظر گرفته شده که با نیازهای روز منطبق است.

وی تصریح کرد: ۷۴۳ شرکت در بخش های مختلف در شهرک فعالیت دارند، بر اساس برآورد انجام شده این شرکت ها بیش از ۱۵ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان فروش در سال گذشته

داشتند و بیش از ۹۵۰۰ نفر در این مجموعه ها شاغل بودند. این موارد نشان دهنده این است که شهرک موفق شده اعتماد بخش خصوصی را برای سرمایه گذاری جلب کند.

رئیس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان در ادامه با اشاره به توافقنامه اتاق و شهرک عنوان کرد: همکاری با اتاق را یک همکاری مؤثر در جهت رشد و توسعه شرکت ها و فضای

اقتصادی می دانیم و همکاری با اتاق را برد - برد می بینیم، اعضای اتاق افراد خبره و با تجربه زیادی هستند که می توانند به پیشبرد امور کمک کنند و تجارب ارزشمند خود را در

اختیار شرکت ها بگذارند تا شرکت ها هم بتوانند مراحل رشد را طی کنند، اعضای اتاق می توانند مربی شرکت ها باشند، اتاق تجربیات بین المللی خوبی دارد، می توان همکاری

های بسیار خوبی بین دو طرف داشت، بخش خصوصی توانمندی داریم که در کنار یکدیگر می توانیم اقدامات بسیار خوبی داشته باشیم.
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